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پیشنهاد پرسپولیس به مهاجم 
آلبانیایی

به  پرسپولیس  نوشت:  آلبانیایی  سایت  یک 
پیشنهاد  الخلیج  قبل  فصل  ساله   ۳۳ مهاجم 
خوبی داده و این بازیکن می تواند به زودی راهی 

تهران شود.
سایت  از  نقل  به  و  ایسنا  گزارش  به 
shqiptarja، قرار است سوکول سیکلیشی به 
کار خود در ایران ادامه دهد. مهاجم تیم ملی 
آلبانی که فصل گذشته را به صورت قرضی در 
توجه  مورد  رساند،  پایان  به  عربستان  الخلیج 

پرسپولیس است.
این بازیکن ۳۳ ساله در ۲۹ بازی ۱۰ گل به 
ثمر رساند و عملکرد خوبی را ارائه داد. سیکلیشی 
پس از یک سال قرضی به قونیه اسپور بازگشت 
و با توجه به اینکه قراردادش با این تیم ترکیه ای 
دنبال  به  می رسد  پایان  به   ۲۰۲۴ تابستان 
ماجراجویی جدیدی است. این مهاجم پیشنهاد 
بالایی را دریافت کرده و می تواند قونیه را ترک 

کند.
او در ۳۳ سالگی به دنبال قراردادی خوب است 

تا بتواند فوتبالش را به خوبی به پایان ببرد.
این بازیکن همراه تیم ملی فوتبال آلبانی در 
یورو ۲۰۱۶ حضور داشت و در مجموع طی ۵۳ 
بازی ملی ۱۲ گل برای تیم ملی کشورش به ثمر 

رساند.
عنوان  مدافع  پرسپولیس  ایسنا،  گزارش  به 
قهرمانی لیگ برتر باید در هفته نخست لیگ برتر 
باید در خانه به دیدار آلومینیوم اراک برود که 

این دیدار پنجشنبه هفته جاری برگزار می شود.

طارمی بعد از یک سال پنالتی از 
دست داد

از یک سال در گل کردن  بعد  ایرانی  مهاجم 
ضربه پنالتی برای پورتو ناکام ماند.

به گزارش ایسنا و به نقل از رکورد، پورتو در 
جدید  فصل  شروع  از  پیش  دوستانه  دیداری 
رقابت ها به مصاف رایووایکانوی اسپانیا رفت و به 
تساوی یک بر یک رسید. در این مسابقه مهدی 
طارمی در ترکیب ثابت پورتو حضور داشت و ۶۷ 

دقیقه بازی کرد ولی نتوانست گلزنی کند.
مهدی طارمی معمولاً یکی از قابل اعتمادترین 
بازیکنان در زدن ضربه پنالتی است اما او هم 
انسان است و بعد از یک سال ضربه پنالتی او از 
دست رفت. حتی در این دیدار نیز طارمی پنالتی 
را خوب زد ولی استوله دیمیتریفسکی به خوبی 
توانست جهت ضربه را درست حدس بزند و 

مانع از گلزنی بازیکن ایرانی شود.
طارمی آخرین بار ۶ شهریور ۱۴۰۱ در دیدار با 
ریوآوه نتوانست ضربه پنالتی را به گل تبدیل 
کند و از آن زمان تاکنون تمام پنالتی هایش را 
به گل تبدیل کرده بود و حالا بعد از یک سال 
بعدی  دیدار  در  پورتو  ماند.  ناکام  امر  این  در 
باید چهارشنبه ۱۸ مرداد در سوپرجام پرتغال به 
مصاف بنفیکا قهرمان لیگ پرتغال شود. یاران 
طارمی که فصل قبل نایب قهرمان لیگ شدند 
باید در هفته نخست لیگ پرتغال نیز ۲۳ مرداد 

به دیدار موریرنسه بروند.

عارف فقط پنج روز برای بازگشت زمان 
دارد

مدافع استقلال با یک تیم خارجی 
قرارداد امضا کرد

عارف غلامی پیش قراردادی را با یک باشگاه 
خارجی به امضا رسانده ولی تا پنج روز زمان دارد 
که درصورت توافق با استقلال، آن تفاهم نامه 

را باطل کند.
به گزارش ورزش سه، یکی از بازیکنان استقلال 
که هنوز وضعیت او برای فصل بعد مشخص 
نشده، عارف غلامی است. مدافعی که قراردادش 
برای  نیز  پایان رسیده و مذاکراتی  به  آبی ها  با 
تمدید با وی صورت گرفت که بی نتیجه بود و 
حالا خبر می رسد که این بازیکن پیش قراردادی را 

با یک تیم خارجی به امضا رسانده است.
از  یکی  گذشته  سال های  در  که  غلامی 
بازیکنان مورد اعتماد سرمربیان سابق از جمله 
استراماچونی، محمود فکری، فرهاد مجیدی و 
ریکاردو ساپینتو بوده است، پس از پایان فصل 
گذشته، در انتظار آغاز مذاکرات با استقلال و 
تمدید قرارداش بود که این اتفاق رخ نداد ولی 
طبق اعلام عارف، جواد نکونام خواستار حفظ این 

بازیکن شده است.
در استوری طولانی که عارف غلامی منتشر 
کرده، این بازیکن مدعی است که پیش قراردادی 
را با یک تیم خارجی به امضا رسانده ولی در آن 
قید کرده که تا پنج روز می تواند این توافق نامه را 
باطل کرده و قراردادش را با استقلال تمدید کند.

غلامی در این استوری نوشته است:
»با درود بر هواداران فهیم و عاشق استقلال

در  شما  کوچک  برادر  غلامی  عارف  من 
و  جفاکاری ها  سختی ها،  فشارها،  مدت،  این 
فنی  متعدد  مشكلات  و  دروغ  خبرسازی های 
و غیرفنی را دیده ام اما در این دوران اسفناک 
از  محبوبم  تیم  ماندن  امان  در  برای  باشگاه 
و  صحبت  هیچ گونه  من،  سمت  از  حاشیه ای 

مصاحبه ای نکردم.
شما  با  را  ای  نکته  دارم  وظیفه  امروز  اما 
بزرگواران در میان بگذارم. از زمان پایان فصل 
و  مبهم  شدت  به  اینجانب  شرایط  گذشته، 
کامل  بلاتکلیفی  در  را  من  و  بوده  نامشخص 
نگه داشته بودند و نمی دانستم عاقبت و آینده 

فوتبالم چه خواهد شد.
استقلال،  در  حضور  ادامه  عشق  به  لاجرم 
این شرایط را تاب آوردم و به قولی که به شما 
هواداران دادم که تا زمانی که استقلال من را 
بخواهد تمام قد و با افتخار در خدمت شما باشم 
و رنگ پیراهنم را به هیچ قیمتی عوض نخواهم 

کرد.
تا چندی پیش که از بیم بسته شدن تیم ها و از 
دست رفتن پیشنهادات و حل شدن مشکلاتم، با 
یک باشگاه خارجی پیش قراردادی امضا کردم. 
به شرط اینکه اگر پس از پنج روز فقط با باشگاه 
استقلال توافق کردم، قرارداد عقد شده خودکار 

باطل می گردد.
و  استقلال  باشگاه  که  بود  آن مدت  از  پس 
کادرفنی برای اولین بار به طور شفاف و صریح 
به حضور بنده اعلام نیاز کردند و من از همان 
روز در سکوت کامل، باتوجه به تمام اخبار دروغ 
و دست کاری شده در مورد من، تمام تلاشم 
رو برای کنسل کردن قراردادم تا به الان انجام 
داده ام و همچنان امیدوار هستم که این موضوع 

رخ دهد.
این در حالی است که من امروز تحت تعهد 
و قرارداد باشگاه مورد نظر هستم. تاکید میکنم 
هرچند از صمیم قلب علاقه دارم به حضور در 
اول  روز  همچون  استقلال  پرافتخار  مجموعه 
ادامه بدهم. درحال حاضر با اعلام نیاز باشگاه 
تلاشم  همه  آینده  روز  فنی، طی چند  کادر  و 
کار  به  خارجی  باشگاه  با  قرارداد  فسخ  برای  را 
خواهم گرفت و امیدوارم توفیق ادامه حضور در 
پیراهن آبی را داشته باشم. با این حال، اگر چنین 
سعادتی نصیبم شد چه از آن بی بهره ماندم، 
یقین داشته باشید استقلال و استقلالی تا ابد در 

قلب من جا دارند.
در پایان شرمنده ام که در این مدت باسکوتِ 
خود برای حل شدن این موضوع باعث شده ام 
تعدادی از آدم های فرصت طلب مثل همیشه از 
فرصت استفاده کنند و با اخبار دروغ در مورد 
من هواداران و باشگاه و مجموعه تیم را مورد 

هدف قرار دهند.
دوستدار شما عارف غلامی«

به گزارش مهر، پیش بینی ها درمورد عمر مدیریت 
درست  جوانان  و  ورزش  وزارت  در  حمید سجادی 
از آب درآمد و »آقای دونده« نتوانست این بار به 
خط پایان برسد و قبل از پایان دوره چهار ساله اش 

صندلی وزارت را ترک کرد.
وزیر ورزش و جوانان که در ماه های اخیر با فشار 
زیادی از سوی نمایندگان مجلس و منتقدانش برای 
کناره گیری مواجه بود، بالاخره هفته گذشته تأیید 
ابراهیمی  به  را  خود  وضعیت  از  گزارشی  که  کرد 
رئیسی ارائه کرده و منتظر تصمیم نهایی او برای رفتن 

از وزارت ورزش است.
ورزشی  چهره  یک  عنوان  به  که  سجادی  حمید 
نتوانست از اهالی ورزش نمره قبولی بگیرد و چندین 
بار از مجلس کارت زرد دریافت کرد، باید چند ماه 
قبل از برگزاری بازی های آسیایی که یکی از مهمترین 
رویدادهای پیش روی ورزش ایران است، مسئولیت 

را به شخص دیگری واگذار کند.
اینکه چه کسی سرپرست وزارت ورزش می شود 
در  گزینه ها  برخی  که  چرا  نیست  مشخص  هنوز 
تلاش برای جلب نظر مثبت رئیس جمهوری هستند 
تا بتوانند جانشین حمید سجادی شوند. در این میان 
برخی گزینه ها به طور مستقیم تلاش می کنند و 
برخی هم دوستان و نزدیکان با نفوذ خود را واسطه 

کرده اند تا نظر ابراهیم رئیسی را جلب کنند.
از چند ماه قبل و زمانی که زمزمه های رفتن حمید 
سجادی مطرح بود، نام گزینه های پرتعدادی برای 
جانشینی وی مطرح شد که بعد از اعلام استعفای 

شفاهی او نام این افراد پررنگ تر دیده می شود.
از مدیران باسابقه ورزش  کیومرث هاشمی یکی 
کشور که معاونت سازمان تربیت بدنی و ریاست 
کمیته ملی المپیک را در کارنامه دارد، از گزینه هایی 
جوانان  و  ورزش  وزارت  در  حضور  برای  که  است 

مطرح است.
و  قهرمانی  ورزش  فعلی  معاون  پولادگر  محمد 
این  از  دیگر  یکی  جوانان  و  ورزش  وزارت  حرفه ای 
گزینه هاست که بی میل نیست جای حمید سجادی 

او در تلاش برای جلب رضایت  را بگیرد. نزدیکان 
رئیس جمهور هستند اما او هم مثل سایرین صرفاً 

یک گزینه است.
محمد آخوندی عضو فعلی شورای شهر تهران و 
مدیرکل سابق اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
ورزش دیگر گزینه حضور در این وزارتخانه است. 
محسن منصوری معاون اجرایی ریاست جمهوری 

به  او  از  که  بود  گزینه هایی  ترین  اصلی  از  یکی 
عنوان جانشین حمید سجادی نام برده می شد اما 
خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد برای حضور وی در 
این مسئولیت مخالفت هایی صورت گرفته و شانس 

سرپرست شدنش به حداقل رسیده است.
محمد  سید  سردار  می شود  گفته  مورد  این  در 
حاج آقا میر رئیس سابق سازمان ورزش شهرداری 

تهران که از نزدیکان محمدباقر قالیباف هم هست، 
به جمع گزینه های حضور در وزارت ورزش اضافه 

شده است.
همه این گزینه ها در شرایطی برای حضور در وزارت 
ورزش مطرح شده اند که حمید سجادی همچنان 
در مسئولیت خود حضور دارد و برای تعیین تکلیف 

نهایی اش منتظر تصمیم سیدابراهیم رئیسی است.

مهدی تاج ضمن اشاره به بدهی برخی باشگاه های لیگ 
برتری گفت: راغب هستیم استقلال هم مراحل خود را 

طی کرده و مجوز حرفه ای بگیرد.
به گزارش مهر، مهدی تاج در حاشیه جلسه با مدیران 
باشگاه های لیگ برتری و لیگ دسته اول، درباره دریافت 
مجوز حرفه ای گفت: بعضی از باشگاه ها بدهی های خود 
را دیر دادند تا نتوانند مجوز حرفه ای بگیرند ولی مطمئنم 
سال آینده باشگاه های مهم کشور حتما مجوز حرفه ای 
یک  پریروز  دارم.  استقلال جلسه  با  می گیرند. خودم 
نشست داشتم و امروز هم ممکن است نشستی داشته 
باشم. استقلال یکی از باشگاه هایی است که خیلی راغبیم 

مراحل را طی کند و مجوز حرفه ای را بگیرد.
رئیس فدراسیون فوتبال ادامه داد: از ۱۶ باشگاه لیگ 
برای  این  و  نگرفتند  حرفه ای  مجوز  باشگاه   ۱۰ برتری 
ما خوب نیست. باید حتما مجوز بگیرند و این اتفاق 
می افتد. در فوتسال هم دریافت مجوز حرفه ای از سال 
آینده شروع می شود. فکر می کنم ما بیشترین باشگاه را 
در آسیا داشته باشیم تا بتوانیم مجوز حرفه ای بدهیم. 
فوتبال ساحلی هم همینطور است ولی امسال الزامی 

نبود. سال آینده الزامی است.
کمیت: صدور  رئیس  زارعی  درباره صحبت های  تاج 
الزام حضور VAR تصریح کرد:  مجوز حرفه ای درباره 
این مسأله ای است که باید ۱۰۰ درصد در لیگ ما اجرایی 

شود. یک ضرورت و قانون است. در قانون امسال الزامی 
نیست ولی ضرورتش صددرصد وجود دارد. شرکتی که 
با آن ها کار می کرد EBS بود. اواخر کار نامه ای نوشت 
که چون بیش از ۱۲ درصد تجهیزات من آمریکایی است 
نمی توانم این را بدهم. به فیفا متوسل شدیم و خود من 
در حال مذاکره هستم. خوشبختانه فیفا دنبال این است 
که کل دستگاه ها را از EBS تحویل بگیرد و یکجا تحویل 
ایران بدهد. این یک کار قانونی است و می توان انجام 

داد.
تاج درباره محل دریافت بودجه برای تأمین تجهیزات 
وزیر  سجادی  طریق  از  افزود:  ویدئویی  داور  سیستم 
 EBS ورزش به معاون اول رئیس جمهور نامه زدیم که
خواهان تحویلِ یکجای ۲ میلیون و ۳۰۰ هزار دلار است 
بینی  پیش  که  ورزشگاه هایی  برای  که  دستگاه هایی  تا 
کردیم را بدهد. این پول ضروری است. دو جلسه هم 
با مسئولان وزارت ورزش به ریاست جمهوری رفتیم. به 
خاطر ضرورتش کلی بحث کردیم که این پول تحویل داده 
شود. تا الان تحویل نداده اند اما موضوع فیفا همچنان 
موجود است. یعنی به صورت جدی دنبال می کند. دبیر 
الملل و خزانه  با مدیر امور بین  کل فدراسیون همراه 
دار به سوئیس رفتند. با مسئولین فیفا مذاکره داشتند. 
فیفا نامه بسیار خوبی داده است که این مشمول تحریم 

نیست و باید این اتفاق برای کشور بیفتد.

آخرین وضعیت انتخاب جانشین وزیر ورزش

 پاسخ منفی به یک گزینه جدی
هرچند رئیس جمهوری هنوز به طور رسمی با استعفای »حمید سجادی« موافقت نکرده است اما از برخی مدیران ورزشی و غیرورزشی به عنوان نامزدهای 

سرپرستی وزارت ورزش و جوانان و جانشینی وی نام برده می شود.

منتظر دولت برای VAR هستیم!مهدی تاج:

اینکه چه کسی 
سرپرست 

وزارت ورزش 
می شود هنوز 

مشخص نیست 
چرا که برخی 

گزینه ها در 
تلاش برای 

جلب نظر مثبت 
رئیس جمهوری 

هستند تا 
بتوانند جانشین 
حمید سجادی 

شوند

دبیرکل فدراسیون فوتبال می گوید باشگاه ها باید در خصوص صدور مجوز 
حرفه ای به خودشان بیایند و همه موظف هستند این کار را انجام دهند.

عامل  مدیران  نشست  حاشیه  در  ممبینی  هدایت الله  ایسنا،  گزارش  به 
رشد  برای  کرد:  اظهار  حرفه ای  مجوز  صدور  برای  برتری  لیگ  باشگاه های 
فوتبال باید استانداردهای کنفدراسیون فوتبال آسیا را رعایت کنیم. در سال 
قبل کمیته صدور مجوز حرفه ای ما تعلیق شد و ۱۸۵ هزار دلار جریمه شدیم. 
با روند حضور تاج در فدراسیون فوتبال، از شهریور سال گذشته تلاش کردیم 
که مجوز مجدد را کسب کنیم. آیین نامه های زیادی را تدوین کردیم و بیش 
از ۱۰۰۰ نسخه مستند برای AFC فرستادیم و در هیات رییسه AFC مصوب 
شد تا در نهایت فعالیت کمیته صدور مجوز حرفه ای دوباره از سرگرفته شد.

حالا  و  کشیدند  زیادی  زحمات  کمیته  این  در  ما  همکاران  داد:  ادامه  او 
شش تیم لیگ برتری، دو باشگاه بانوان و دو باشگاه لیگ یکی مجوز لازم را 
گرفته اند. امیدواریم با کارگاه هایی که برگزار می شود، مجوزهای لازم کسب 
شود. برای ما زشت است که باشگاه های ما مجوز نگیرند. همه موظف هستند 
این کار را انجام دهند. دیر یا زود همه باید به خط شوند تا در فوتبال آسیا 
فعالیت کنند. دور جدید لیگ قهرمانان آسیا شیوه جدیدی دارد و بازیکنان 
بزرگی در این لیگ حضور خواهند داشت. این جذابیت لیگ قهرمانان آسیا 
را بالاتر می برد. باشگاه ها باید به خودشان بیایند و دست به دست هم دهیم 

تا رشد کنیم.
شده  بلوکه  مطالبات  دریافت  و   VAR مساله  فوتبال  فدراسیون  دبیرکل 

فدراسیون فوتبال گفت: VAR از اولویت های فوتبال ماست و فدراسیون هم 
در حال تلاش است که این اتفاق رخ دهد. ما جلسات زیادی با مسئولان 
فیفا داشتیم ولی مشکلاتی در این رابطه وجود دارد. جزییات را نمی توانم 
بگویم اما فیفا دغدغه ما را درک کرده و به نتیجه های خوبی رسیده ایم. در 
دنیا فقط شش شرکت هستند که این تکنولوژی را دارند و گواهینامه اش را از 
فیفا دریافت کردند. گرفتن این گواهینامه فرآیند خاصی دارد. شاید در داخل 

بتوانیم به این تکنولوژی برسیم اما مجوز گرفتنش راحت نیست.
او ادامه داد: ما جزو کشورهایی هستیم که علاقه مند به آوردن کمک داور 
ارتباطاتمان  و  بین المللی  نهادهای  کمک  با  امیدواریم  و  هستیم  ویدیویی 
ما  از  کنم.  بیشتری صحبت  درباره جزییات  نمی توانم  کنیم.  را حل  موانع 
می خواهند در این رابطه زیاد صحبت نکنیم. بگذارید کم کم کارها را پیش 
ببریم. صحبت کردن درباره برخی مسائل ممکن است باعث شود مسئولان 
به  بازی های لیگ قهرمانان آسیا  برای  المللی عقب نشینی کنند. فعلا  بین 
پروتکل های  جزو   VAR آینده  سال های  در  شاید  اما  برنخورده ایم  مشکل 

برگزاری بازی ها باشد.  
ممبینی اضافه کرد: بسیاری از کشورها هستند که فوتبالشان از ما پایین تر 
است اما VAR دارند. متاسفانه جزو معدود کشورهایی هستیم که با تحریم ها 
دست و پنجه نرم می کنیم. ما مشکل فنی یا مالی نداریم. مشکل شرکت هایی 

هستند که باید برخی از موارد را رعایت کنند تا شامل تحریم ها نشوند.
شد.  امضا  قراردادشان  گفت:  هم  ملی  تیم  سرمربیان  قرارداد  درباره  او 

داخلی جزو  مربیان  از  استفاده  و  است  داده  رخ  اتفاقات خوبی در کشور 
همین اتفاقات است. همه باید دست به دست هم دهیم و کمک کنیم تا این 
پروسه را ادامه دهیم. امیدواریم با مربیان داخلی در همه رقابت ها شرکت 
کنیم. ضعف هایمان را قبول داریم اما نیاز داریم که همه دست در دست 

هم دهیم.
دبیرکل فدراسیون فوتبال درباره برگزاری بازی های دوستانه تیم ملی گفت: 
کادر فنی نظر نهایی را خواهد داد. با ۷، ۸ کشور مکاتبه کرده ایم و ان شاءالله 
اگر قطعی شد اعلام می کنیم. هنوز چیزی قطعی نیست و بهتر است اسم 
نیاوریم. بررسی لازم  را خواهیم داشت و سبک تیم حریف و محل بازی بسیار 

برای ما مهم خواهد بود.
او درخصوص اینکه ۹ باشگاه لیگ برتری به دلیل بدهی نمی توانند بازیکن 
جذب کنند، عنوان کرد: تراز بسیاری از تیم های ما منفی است و باشگاه ها 
باید تلاش کنند که جبران کنند. ما ۱۳۶ بدهی ثبت شده در کنفدراسیون 
فوتبال آسیا داشتیم و حالا به ۳۶ بدهی رسیده ایم. باید این کار را کم کم جلو 
ببریم. اگر سخت بگیریم، بعضی تیم ها ممکن است نتوانند. باشگاه ها هم 

باید به خودشان بیایند تا بتوانند این کار را انجام دهند.
 ۷۰ نزدیک  کرد:  بیان  تلویزیونی  پخش  حق  مساله  حل  درباره  ممبینی 
درصد درآمد ما از حق پخش است و اگر بتوانیم این مساله را در فوتبالمان 
بگویم در  باید  این را هم  از مشکلات حل می شود.  بیاندازیم، بسیاری  جا 
همه کشورهای دنیا حق پخش یک دفعه انجام نشد و در روزهای اول این 

مشکلات وجود دارد. ان شاءالله دولت و حاکمیت پای کار بیایند و اگر ۵۰ 
درصد حق باشگاه ها و فدراسیون فوتبال داده شود، بسیاری از مشکلات حل 
می شوند. رسانه هم باید کمک کند که این اتفاق رخ دهد. باشگاه هایی مثل 
پرسپولیس، استقلال، سپاهان و تراکتور هوادار دارند و نمی شود لنگ پول 
برای مجوز صدور حرفه ای سال  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  باشند.  ناچیزی 

آینده حق پخش را لحاظ کرده و نمی شود کار را صوری پیش برد.

دبیرکل فدراسیون فوتبال:
در بحث VAR فیفا ما را درک کرده است!

بازگشت لژیونرها به کشور زنگ خطر را به صدا در آورد!
خیلی از لژیونر های فوتبال به ایران بازگشتند و این موضوع می تواند تبعاتی برای فوتبال کشور به همراه 

داشته باشد.
در فصل نقل و انتقالات لیگ برتر فوتبال شاهد هستیم که برخی از لژیونر ها همانند  شهاب زاهدی، 
شجاع خلیل زاده، محمد حسین کنعانی زادگان، نادری، امیر حسین حسین زاده و مهرداد محمدی به ایران 

بازگشتند و در مقابل تعداد اندکی از بازیکنان به خارج از کشور انتقال یافتند.  
به هر حال روند لژیونرسازی فوتبال ایران رو به افول است و تعداد کمی  از لیگ برتر به لیگ های اروپایی 
و آسیایی ترانسفر می شوند، اما بسیاری از لژیونر های تیم ملی به فوتبال ایران بازمی گردند و این موضوع می 

تواند تبعاتی برای فوتبال کشورمان داشته باشد. 
در سال گذشته بازیکنان شاغل در خارج از کشور به خاطر  حضور در جام جهانی به ایران بر گشتند، اما 
امسال که خبری از جام جهانی نیست. البته شاید بازیکنان به خاطر پیشنهاد مالی بهتر باشگاه های ایرانی 

نسبت به باشگاه های درجه چندم اروپا به ایران برمی گردند.
علاوه بر این، برخی از بازیکنان سنشان بالا رفته است و باشگاه های خارجی به راحتی آن ها را کنار می گذارند 

تا بازیکنان جوان و پدیده جذب کنند.  
جلالی: لژیونرها به خاطر نرسیدن به استانداردهای مدنظر به ایران برمی گردند 

مجید جلالی کارشناس فوتبال درباره بازگشت لژیونر ها به ایران اظهار کرد: ما به عنوان تیمی که یک قدرت 
در آسیا محسوب می شویم و  شاید هم در آینده اینطور نباشد، چون ما به طور کلی نمی توانیم بازیکن با 
استاندارد تولید کنیم و این موضوع به خاطر دیدگاه باشگاه هایمان، سبک گردش کار در فوتبالمان، پایین 

بودن علوم مربیگری و پایین بودن کیفیت مسابقاتمان است.

او ادامه داد: باشگاه هایمان در حوزه آکادمی اهمیتی به تیم های پایه خود نمی دهند و این مسائل باعث 
شده که ما فعلا تولید بازیکن نداریم و بازیکنانی که می آیند و وقتی که ترانسفر می شوند به استاندارد هایی 
که در آن کشور ها هست هنوز نرسیدند. بازیکنان که به تیم های خارجی منتقل می شوند بااقتدار هستند، اما 

چون یکسری از استاندارد ها را ندارند مجبورند که به ایران برگردند.
جلالی گفت: حالا این استاندارد ها چه مسائلی هست، این خودش بحث مفصلی است که بازیکنان ما به 

آن استاندارد ها نرسیدند و برگشت می خورند و یا اصلا نمی توانند در آنجا بازی کنند.
شاید با همین روند ۵ سال آینده هم همین تعداد لژیونر هم نداشته باشیم

کارشناس فوتبال درباره اینکه در سال های آینده شاهد رشد بازیکنان شاغل در خارج از کشور خواهیم بود، 
گفت: شما برگردید به ۱۵، ۲۰ سال پیش بازیکنان بیشتری در خارج از کشور داشتیم، اما اکنون همین چند 

بازیکن ماندند و شاید ۵ سال آینده همین تعداد هم نداشته باشیم با این روندی که داریم.
افاضلی: بازگشت لژیونرها اتفاق خوبی برای لیگ برتر است 

هومن افاضلی کارشناس فوتبال درباره بازگشت لژیونر ها به ایران اظهار کرد: به نظرم بازگشت آن ها برای 
لیگ ما اتفاق خوبی است. اینکه برای تیم ملی هم خوب هست یک بحث دیگر است.  این بازیکنان می آیند 
کیفیت و تجربیات خود را هم با خود به ایران  می آورند و حضور آن ها باعث می شود سطح کیفی لیگ ما بالا 

بیاید، چون سطح مسابقات نزول پیدا کرده است.
او ادامه داد: از این حیث که بازیکنان هم از لحاظ مالی و هم ورزشی چالشی که در آنجا داشتند در ایران 
هم به دست می آورند این یک بحث دیگر است. حالا باید ببینیم که لژیونر هایی که به ایران بازگشتند برای 

اروپا یا کشور های حوزه خلیج فارس بودند.


